
Jsou zapotřebí nové léky? Jaký je proces jejich vyvíjení a zkoušení, jak dlouho trvá, kolik 
stojí a kdo to platí? Co se stane, když se zjistí, že testovaný lék není účinný či dokonce 
může pacientovi uškodit? Jak brzy se schválené léky dostávají na český trh a jsou pak 
dále v praxi sledovány? V čem je největší přínos klinických studií pro pacienty? V čem 
jsou prospěšné lékařům a studentům medicíny? 

Na všechny výše uvedené i další otázky budou odpovídat a s Vámi diskutovat:

prof. MUDr. Aleksi Šedo, DrSc., děkan 1. lékařské fakulty UK
prof. MUDr. Karel Pavelka, DrSc., přednosta Revmatologické kliniky 1. LF UK, 
ředitel Revmatologického ústavu, Praha  
Mgr. Jakub Dvořáček, MHA, výkonný ředitel Asociace inovativního 
farmaceutického průmyslu   

Přijďte si nás poslechnout. Přijďte se nás zeptat. A pošlete to dál.  Svou účast, prosíme, potvrďte na marie.� alova@lf1.cuni.cz do 4. března 2016.

Klinické studie v Čechách 
Šestý z pravidelných dialogů o medicíně (nejen) s médii 

8. března 2016  v 10.00 
Velká zasedací místnost děkanátu 1. LF UK 
Na Bojišti 3, Praha 2

s Jedničkou Na Bojišti
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